



Notulen Algemene ledenvergadering V.V. Callantsoog

Jaargang 2024/2025

Datum:	17-10-2024
Plaats:	De Stienros
Bestuur:	Milo Stam (voorzitter) Jort de Vries (secretaris) Ron Kirstein (penningmeester)
Aanwezige leden:	Bert Buijs, Zico Stam, Duco Vos, Lars de Heer, Dylan Kirstein, Ewout Wagt, Beike Bijpost, Jan Schagen, Thomas Borghuis, Lisanne Stam, Tom Rezelman, Tzipporah Bosse, Jet van der Jagt.

1. Opening

Voorzitter opent de vergadering om 20.00 uur.

2. Vaststellen notulen vorige vergadering

Notulen van deze vergadering worden binnen twee weken gepubliceerd op de website. Er zijn verder geen vragen op basis van de oude notulen.

3. Jaarverslag secretaris

Secretaris geeft aan in een terugblik dat afgelopen jaar een aantal dingen zijn ondernomen. Vrijwilligersborrel in ere hersteld, bierhok is aangepakt, onderhoudsdag heeft elektra en andere leidingen die richting het tuinhok getrokken moesten worden afgehandeld. Er is een nieuwe trainer aangesteld met veel impact. En veel zaken voor de jeugd zijn positief ontvangen, zoals jeugdkamp en sport&speldag.

Ledenaantal is stabiel gebleven ten opzichte van vorige jaargang. Krimp in 7x7 en zaalvoetbal en groei bij de jeugd, senioren en vrouwen.

Deze jaargang ligt de focus op het uitdiepen van grote projecten om helder te krijgen wat er allemaal op ons staat te wachten. Meer concreet: de kleedkamers 1 en 5 zijn gedateerd, tuinhok moet op termijn worden aangepakt, keuken is eveneens gedateerd, buitenkant van de kantine moet opnieuw worden gevoegd. Ook wordt de belichting van de sportvelden met de gemeente besproken, hoe dit anders in te richten.

4. Jaarverslag penningmeester

De penningmeester neemt ons mee met alle uitgaven en inkomsten aan de hand van de grootboekrekeningen. We hebben het afgelopen jaar een winst behaald van ongeveer €32.000,- Het grootste deel hiervan (ongeveer €22.000,-) bestond uit donaties. Dit zal naar alle waarschijnlijkheid maar éénmalig zijn.

5. Verslag kascommissie

De kascontrole is uitgevoerd en goedgekeurd door Lars de Heer en Arjan van Ammers.

- Positief advies vanuit kascommissie aan alle leden omtrent het gevoerde financiële beleid.
- Goed om in het achterhoofd te houden dat er wel zaken op ons af komen die veel geld gaan kosten, maar dat is voor de toekomst. De buffers zijn inmiddels aangelegd. Daarom is een gezonde huishouding van belang.

6. Verlening van décharge aan het bestuur voor het gevoerde beleid

Décharge verleend door alle aanwezigen.

7. Vaststelling begroting

De penningmeester geeft per grootboekrekening de verwachting van wat de uitgaven/inkomsten komend seizoen zullen zijn. De verwachting is dat we aan het einde van dit seizoen een winst behalen van ongeveer €15.000,-

8. Vaststelling contributies

Uit de vorige ledenvergadering is een verhoging van de contributie naar EUR 180,- aangenomen. Eveneens een verhoging voor volgend jaar naar EUR 200,-. Hier is discussie over waarom een vorig bestuur dit ver naar voren heeft besloten.

Vraag van Jet van der Jagt waarom de contributie omhoog moest vorig jaar. Ron Kirstein legt uit dat de kosten steeds verder stijgen en dat contributies nog niet de helft van de totale kosten dekt. Contributies zijn al vele jaren gelijk gebleven tijdens corona en in vergelijking met andere clubs uit de regio zijn wij de goedkoopste. Vandaar dat het besluit is genomen.

Er wordt gestemd omtrent pauzeren contributies op EUR 180,-. Overgrote meerderheid besluit om de contributies te bevriezen tegen het besluit van vorig jaar in. **BESLUIT VAN DE VERGADERING:** De contributies blijven op EUR 180,- voor het volgende seizoen.

Discussie ontstaat over de contributie van zaalvoetballeden. Deze betreft EUR 100,-. Op dit moment blijft de zaalvoetbal contributie ongewijzigd.

9. Verkiezing bestuursleden

Er komt een rooster voor verkiezingen van bestuursleden. Dit zal per jaar rond gebeuren. Elk jaar moet één van de 3 hoofdbestuur functies opnieuw verkozen worden door de vergadering. Volgend jaar secretaris, jaar daarna voorzitter, jaar daarna penningsmeester. Rooster volgt op de website.

10. Verkiezing leden kascommissie

Lars de Heer heeft twee maal kascontrole gedaan en zwaait af. Volgend jaar doet Arjan van Ammers de kascontrole nogmaals. Vervanger voor Lars de Heer is Zico Stam.

11. Rondvraag

Beike Bijpost vraagt of de uitnodiging voortaan via de mail mag komen. Hier kan naar gekeken worden, vorig jaar werd dit door velen gemist en daarom is gekozen voor de website als communicatie middel. Een mogelijkheid is om beide te faciliteren voor de volgende vergadering.

Duco Vos vraagt een update omtrent het verlichtingsplan, wat eerder door de secretaris benoemd is. Status is helder. Vanuit Callantsoog zijn alle zaken aangeleverd (te weten: offerte kosten verplaatsing en vernieuwen lichtmasten op B-veld, KNVB behoeftebepaling en redentatie omtrent verplaatsing van trainingsveld naar groot veld). Op dit moment zal Alex Kirstein het voorstel voorleggen aan de Sport Adviesraad Regio Schagen (hierna SARS). Zij brengen een advies uit aan de gemeente of kunnen nog extra informatie nodig hebben alvorens advies uitgebracht kan worden. Daarna zal de gemeente beslissen wat er gaat gebeuren. Uiteraard worden de leden geïnformeerd zodra er meer duidelijkheid is.

Lars de Heer vraagt omtrent prioriteiten lijst aangaande de zaken. Dit is nog niet gebeurd en zal op korte termijn in gang gezet gaan worden. Kleedkamers aanpakken maakt een discussie los waarop Bert Buijs vraagt of mandaat tot een bepaald bedrag voor grote projecten niet een zaak is dat nu opgepakt dient te worden. Uiteindelijk wordt het als blijk van vertrouwen gezien dat dit gedaan wordt. Vanuit hoofdbestuur geeft men te kennen dat wij eerst onderzoek gaan doen en als de tijd rijp is om keuzes te maken wij een buitengewone ledenvergadering zullen beleggen om over deze grote projecten te beslissen. Wordt vervolgd.

Tzipporah Bosse heeft 2 zaken aangaande de dames. Eerste punt is: kunnen we zaken oppakken rond de dames. Er leeft het gevoel alsof zij de laagste prioriteit zijn. Ron Kirstein geeft aan dat dit niet het geval moet zijn, maar dat vanuit veel andere teams er heel veel opgepakt wordt door de teams zelf. Bij de dames is dit iets minder het geval. Mochten er zaken zijn waar tegenaan gelopen wordt, reik uit naar hoofdbestuur voor hulp.

Tweede punt, Tzipporah Bosse zou graag een sleutel willen hebben van het ballenhok. Daniel Jansen gaat hierover. Dat moeten we met hem overleggen en hij moet dit oppakken. Punt voor volgende bestuursvergadering. Zij wordt uitgenodigd voor de vergadering in november.

Lisanne geeft aan de nieuwe kleding in de pijpleiding zit voor de dames.

12. Sluiting

De vergadering wordt door de voorzitter gesloten om 21:13 uur.